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Egyesületünkben 2022. május 25-étől új elnökkel, új főtitkárral és megújult elnökséggel 
végezte munkáját. Az ETE Küldöttei Dr. Kiss Csabát választották az ETE új elnökének, és Molnár 
Szabolcsnak a főtitkári tisztségre szavaztak bizalmat.  

Az új vezetőség, megújult elnökéggel, és ellenőrző bizottsággal, a 2022. június 27-ei alakuló 
elnökségi ülést követően kezdte meg az aktív munkát. Molnár Szabolcs főtitkárral új 
munkatervet dolgoztunk ki annak érdekében, hogy az ETE nemcsak ismét aktív egyesület 
legyen, hanem a hazai energetikai térképen is megtalálja méltó helyét.  

Kommunikációs megújulási stratégiánk első lépésében Bakács István volt elnökünk 
segítségével havi hírlevelet készítettünk, mellyel a tagjainkat a legfrissebb energetikai hírekkel 
látjuk el. Mára eljutottunk odáig, hogy nemcsak az ETE tagjai, hanem más – külsős – iparági 
szereplők is jelentkeztek, hogy szeretnék megkapni a havi hírlevelünket. Facebook oldalt 
indítottunk, és megújítottuk a honlapunkat is. Mára a mai kornak megfelelően mobil 
alkalmazásokról is el lehet érni az ETE honlapját.  

Nagyon fontos célkitűzésünk volt, hogy a Kormányzatot energetikai szakértőkként segítsük. 
Épp a napokban írtunk alá szerződést az Energiaügyi Minisztériummal, akiknek már több 
szakértői munkát elvégeztünk. Ezt a munkát tovább szeretnénk folytatni. Az ETE felkérést 
kapott az új Nemzeti Energia és Klímaterv elkészítésének részvételében, és dolgozunk hazánk 
hulladékhő térképén is, szintén az EM megbízásából. 

Az Energiagazdálkodás című szaklapunkat változatlan formában, nyomtatottan adtuk ki, 
melyen nem is szeretnénk változtatni.  

A hazai társszervezetekkel is aktív kapcsolatot teremtettünk. Az Atomforum Egyesülettel 
közösen szakmai konferencia megszervezését határoztuk el, melyet az OAH-val és a Szegedi 
Tudományegyetemmel közösen idén szeptemberben tervezünk.  

Megerősítettük az anyagi támogatói bázisunkat. Idén P1 emelt támogatással, P2 ismételt 
támogatással és az AFRY Erőterv új támogatóként szponzorálja egyesületünket.  

A tavalyi évben több konferenciát is sikeresen megszerveztünk. Elsőként márciusban a 
KLENEN’22 konferenciát, májusban a villamosenergia konferenciát és szeptemberben a Távhő 
Vándorgyűlést. Emellett Egyesületünk közreműködött a Nemzetközi Gázkonferencia szakmai 
munkájában és részt vettünk a Magyar Energia Szimpózium megrendezésében. Újra indult a 
Szenior Energetikusok Klubja is, ennek munkája sajnos az év végén – most a helyszín időszakos 
bezárása miatt – megszakadt.  

Az elnök-titkári értekezletet tavaly szeptemberben tartottuk, ahol Molnár Szabolcs főtitkár 
tartott szakmai előadást a fenntartható fejlődésről. 

Tavalyi év októberében hidrogénes szakmai napot szerveztünk, ahol a Pécsi 
Tudományegyetem hidrogénes szakmérnök hallgatói, egy kihelyezett egyetemi oktatási 
napon szakértői előadásokat hallgattak. Mindezt az ETE szervezésében. 

Örömmel kijelenthetjük, hogy szakosztályaink folytatták a korábbi években megkezdett 
munkát. Jelenleg kilenc szakosztály van. Ezek működését még optimalizálnunk kell. Ami biztos: 
a villamos energia szakosztályt és a nukleáris szakosztály újjá kell szervezzük. Mindkét 
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szakosztály fontos szakterület nem szeretnénk elveszíteni ezeket a területeket. A 
környezetvédelmi szakosztály alapítása is a napirendünkön van. Nagyon fontos terület az 
Energiastratégiai és szabályozás szakosztály, mely újjáalakítását is meg kell kezdjük.  

Végezetül megújulásunk fontos lépése volt, hogy az ETE üllői úti irodájába új irodabútorokat 
vásároltunk, így megújult környezetben végezheti a vezetőség a munkáját. 
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